

Na Wang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Life sciences and healthcare
- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Dr. Na Wang's practice covers intellectual property-related legal services, mainly in the life science and bio-pharmaceutical fields. She focuses on patent prosecution, application drafting, responding to office actions, patent portfolio management in multiple jurisdictions, freedom-to-operate (FTO) search and analysis, etc. She has advised on patent application strategies and provided legal advice to many leading domestic and international companies. Dr. Wang specializes in the fields of biomacromolecules, antibodies, gene therapy, vaccines, gene sequencing, medical devices, and others. Prior to joining Han Kun Law Offices, Dr. Wang practiced at Liu, Shen & Associates.

Dr. Wang was a licensed foot and ankle physician in the United States before starting her legal career. In 2018, she received a doctoral degree in Podiatric Medicine, and then served as a foot and ankle surgery resident at Northwell Health, where she accumulated extensive clinical and surgical experiences. Dr. Wang has also worked in laboratories at Brown University and Harvard University. Her research work has been published in internationally renowned journals.

EDUCATION

Dr. Wang received her Doctor of Podiatric Medicine degree in 2018 from Midwestern University. Prior to that, she received a Bachelor of Science degree in Biochemistry in 2012 from Brown University.

QUALIFICATIONS

Licensed Podiatrist in New York (2018-2022) Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES Chinese, English



王娜

北京

业务领域

- 生命科学与健康
- 知识产权

工作经历

王娜博士主要从事生命科学和生物医药领域的知识产权相关法律业务,业务范围涵盖专利申 请、专利撰写、答复审查意见、多司法辖区专利申请管理、FTO (freedom-to-operate)检索和分 析等。她曾为许多行业领先的国内外客户提供专利申请策略和法律意见。王博士擅长生物大 分子、抗体、基因疗法、疫苗、基因测序、医疗器械等领域的知识产权工作。加入汉坤前,王 博士曾任职于柳沈律师事务所。

从事知识产权法律工作前王博士是一名美国持照足踝科医生。她于 2018 年获得美国足病医学博士学位,并在此后于美国诺斯维尔医疗集团(Northwell Health)担任足踝外科住院医师,期间她积累了丰富的临床治疗和外科手术经验。王博士还曾经在美国布朗大学和哈佛大学实验室从事研究工作,并在国际知名期刊发表研究成果。

教育背景

王娜博士于 2018 年获得美国中西大学足病医学博士学位,在此之前,她于 2012 年获得美国 布朗大学生物化学本科学位。

执业资格

美国纽约州持照足踝医师(2018-2022) 中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文